2021 主日崇拜事奉輪值同工

_	2021 王日示打于平栅恒门工				
	本週主日 This Sunday 11/14/2021	下週主日 Next Sunday 11/21/2021			
中文主席 English Presider	蔣洪平	宋保軍			
中文講員	張文迪長老 Elder Wen-Dyi Chang	程保治牧師 Rev. Jeff Cheng			
翻譯 Interpreter	陳 瑛	方 向			
中文司琴 Pianist	羅鳳玲	羅鳳玲			
中文招待 Ushers	王國歡	姜 華			
音響/ 投影 Audio Engineer/PPT	Raymond/徐昱蓁	李任遠/闞月紅			
托兒 Nursery	刘杰铭	黄雯茗			
圖書館 Library	N/A	N/A			
分菜同工	吳永佳, Susan H	陳凌楓, 林晋红			
Lunch Serving	祝 平, 吳美莲	李玉華,杜 娟			
清潔同工 Cleaning	陳彥廷, Jeremy	王國歡, 王璽寧			
保安 Security	蔣洪平	李允誠			
週二 Tuesday	姐妹图契 Women's Bible Study Fellowship (ZOOM Meeting ID: 821 5093 5268)				
週三 Wednesday 7:30PM	祷告會 Prayer Meeting(ZOOM Meeting ID: (321-971-546)				
週五 Fri. Night	青少年團契,家庭查經 Youth/Family Bible Study				

每月常費預算 Monthly Budget for General: \$15,000.00 宣道 Mission: \$2,500.00

Contributions	Last Sunday	Month-to-date	Oct. Income	Oct. Expenses
奉獻	上週	本月已收	收入	支出
常費 General	\$6, 767. 57	\$6, 767. 57	\$14, 357. 63	\$13, 594. 11
建堂 Building	\$0.00	\$0.00	\$ 5. 00	\$0.00
宣道 Missions	\$840.00	\$840.00	\$3, 795. 00	\$0.00
其他 Special	\$0.00	\$0.00	\$0.00	\$0.00

毎月背诵经文 Monthly Verses - November, 2021:

盗賊來,無非要偷竊、殺害、毀壞;我來了,是要叫羊得生命,並且得的更豐盛。 (約翰福音 John 10:10)

耶穌說: 我就是道路、真理、生命; 若不藉着我, 沒有人能到父那裏去。(約翰福音 John 14:6)

Ephesians 5:25 牧師 Pastor	長老 Elder	
程保治 Jeff Cheng	張文迪 Wen-Dyi Chang	
Tel: (918) 970-0053	Tel: (918) 252-4886	
jeffpcheng@gmail.com	wendyiandlouise@gmail.com	



滔沙華人基督教會

Tulsa Chinese Christian Church 1430 S. 131st E. Ave., Tulsa, Oklahoma 74108 Tel: (918) 438-6449

http://www.tulsaccc.org/

使人作主門徒·跨文化宣教

Make Disciples · Cross-Cultural Missions

聯合主日崇拜程序

COMBINED ORDER OF WORSHIP

十一月十四日 November 14, 2021

10:45AM - 12:15PM 司琴 Pianist: 羅鳳玲

主席 Presider: 蔣洪平

講員 Speaker: 張文迪長老

默禱 Silent Prayer 625 主在聖殿中 The Lord Is in His Holy Temple 眾坐 All 宣召 Convocation 主席 Presider 詩 Psalm 146:1-2 頌禱 Praise and Prayer 讚美一神,主禱文 Doxology, The Lord's Prayer 眾立 All 讚美詩 Praise Hymns 眾坐 Congregation 祈禱 Invocation 主席 Presider 讀經 Scripture Reading 以弗所書 Eph. 2:19-22 眾坐 Congregation 證道 教會生活的導向 張文迪長老 Sermon The Orientation of Church Life Elder Wen-Dyi Chang 回應/奉獻 Response/Offering 主席 Presider 403 數算主恩 Count Your Blessings 歡迎,報告 Welcome, Greeting & Announcements 主席 Presider 毎月经文 Monthly Verses 主席 Presider 讚美 荣耀歸於真神 Glory to God in the Highest 眾立 Congregation 祝禱 Benediction 程保治牧师 Rev. Jeff Cheng 阿們頌 Amen Praise 眾立 Congregation 默禱 Silent Prayer 眾坐 Congregation

報告事項:

- 1. 歡迎大家參加今天的主日崇拜。願神賜福大家並祂所喜悦的人。
- 2. 下主日 (11/21) 是聯合主日崇拜將在十點四十五分在教會聚會,同時也會有線 上直播。請預備心參加。
- 3. 教會 39 週年慶和感恩分享聚餐將於 11/26 晚上在教會舉行。請弟兄姐妹們預留時間參加並邀請朋友們參加。若有感恩見證分享,請事先通知一下張毅弟兄。
- 4. 教會有青少年事工的實習機會。若有感動者或推薦,請聯繫牧師,長老或執事 會主席。
- 5. 教會需要更多同工一起在主日服事,若你有感動參與主日崇拜服事如敬拜讚美, 音控,兒童主日學,廚房服事,嬰兒照顧等,請與張毅弟兄聯繫。謝謝。
- 6. 教會財務部建議弟兄姐妹們若已經回到教會聚會,盡可能還是將奉獻投入奉獻 箱。線上奉獻 PayPal 教會需要付服務費。謝謝。
- 7. 基督工人中心 2022 冬令會將於 12/22-26 在 Kansas City 有實體聚會。線上報名即將開始,請到中心網頁質詢信息 www.cwcnet.org。

祷告事項:

教會事工

- 1. 為教會明年 2022 的教會事工計劃禱告, 求神幫助我們同心事奉。
- 2. 為明年執事會及新執事人選禱告, 求神按祂的心意呼召忠心的同工。
- 3. 為幸福小組每週六7:00pm 聚會、最好朋友及同工禱告。
- 4. 為青少年牧師聘牧及青少年週五/週日老師和課程安排禱告。
- 5. 為今年感恩節特別聚會(11/26 週五)代禱。請大家預留時間和邀請親友參加。 肢體關懷
- 1. 為最近來教會的新來賓禱告, 求神的祝福及適應本地生活。
- 2. 為杜娟姊妹能找到可接受她為新病人的家庭醫生禱告。

健康需要

- 1. 請繼續為李允誠及洪紹基弟兄身體完全康復禱告。
- 2. 為劉賢賜弟兄及 Pear I Khoo 身體健康祷告。

普世宣教

- 1. 為 Paula 預計搬回 Tulsa 的各樣準備工作及找到合適的居住地方禱告。
- 2. 為最近來 Tulsa 的阿富汗難民禱告,求神看顧安慰他們。
- 3. 為 2021 全球華人差傳大會的準備工作及教會弟兄姐妹踴躍參加禱告。

Announcements:

- 1. We welcome everyone and new friends who worshipped with us this morning. May God bless those who attend today service.
- 2. Next Sunday (11/21) is combined worship service from 10:45 AM to 12:15 PM. We have in person service and live stream.
- 3. Our church 39th Anniversary and thanksgiving dinner will be held at church on 11/26 evening. Please reserve time and invite friends to attend. If you have thanksgiving sharing testimony, please let brother Sugin Tiong knows.
- 4. Church has youth internship opportunity. If anyone interested or any recommendations, please contact pastor, elder or Deacon Board Chairman.
- 5. Our church continue to invite brothers and sisters to help out on Sunday ministries

- including praise and worship, audio engineer, children Sunday school, nursery, kitchen serving, etc. If you are willing to serve in these areas, please contact brother Sugin Tiong. Thank you.
- 6. Church treasury would prefer brothers and sisters who come to church in person drop the offering in the offering box. The online PayPal does incur some fee that the church will have to pay.
- 7. Christian Witness Center (CWC) 2022 Winter Conference will be held in person from 12/22-26 at Kansas City. Online registration will soon begin, please visit CWC website for more information www.cwcnet.org

Prayer Items:

Church Ministry

- 1. Pray for our church ministry plan for 2022, May the Lord guide us to serve him in one accord.
- 2. Pray for the deacon board next year and the new deacon candidates, and ask God to call faithful co-workers according to his will.
- 3. Pray for the happiness group meeting at 7:00pm every Saturday, best friends, and co-workers.
- 4. Pray for the youth pastor search and youth teachers and lesson arrangements on Friday and Sunday.
- 5. Pray for this year's Thanksgiving special gathering (11/26 Friday). Please reserve time and invite relatives and friends to participate.

Member Care

- 1. Pray for the new guests who have come to the church recently. Pray for God's blessing and adapt to local life.
- 2. Pray for Sister Alice Stark to find a family doctor who can accept her as a new patient.

Health needs

- 1. Please continue to pray for the complete recovery of Brother Lee Yung Cheng and Hong Ki Siu.
- 2. Pray for the good health of Brother Jim Lau and Mrs. Pearl Khoo.

World Missions

- 1. Pray for Paula's various preparations for moving back to Tulsa and finding a suitable place to live.
- 2. Pray for the Afghan refugees who have recently come to Tulsa. Pray that God will guard and comfort them.
- 3. Pray for the preparations for the 2021 Global Chinese Mission Conference and the enthusiastic participation of church brothers and sisters.

講道大綱 Sermon Outlines:

- 一) 進入新家 (v19) Entering into the new home
- 二) 長成新人 (v20-21) Growing into a new man
- 三) 活出新生命 (v22) living out the new life